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در سفر به قاهره؛

با  وی  گفتگوی  اصلی  محور  که  کرد  تاکید  کشورمان  خارجه  امور  وزیر 
مقامات مصر درباره مسائل منطقه بوده و دیدگاه ایران و مصر در این مورد 

به یکدیگر نزدیک است.
با  خود  رایزنی های  درباره  عراقچی  عباس  سید  مهر،  خبرگزاری  به گزارش 
وجود  مصر  و  ایران  بین  دوجانبه ای  مسائل  گفت:  قاهره  در  مصر  مقامات 
دارد که در خصوص آن در این دیدارها صحبت کردیم. روابط دوجانبه را 
مرور کردیم و فکر می کنم که الان چشم انداز بهتری وجود دارد.وی افزود: 

در  رایزنی  و  مشورت  حاضر  حال  در  مصر  به  من  سفر  اصلی  موضوع  البته 
خصوص مسائل منطقه بود. وزیر امور خارجه کشورمان در مورد رایزنی خود 
با رئیس جمهور مصر گفت: رایزنی های امروزم با آقای السیسی بسیار صریح، 
مستقیم و جدی درباره اوضاع منطقه بود.عراقچی با بیان اینکه ما نگرانی ها و 
منافع مشترک داریم و طبیعی است که موضوعات مورد اختلافی نیز وجود 
که  این جهت  از  بود  سازنده  بسیار  امروز  مشورت های  کرد:  تصریح  دارد، 

دیدگاه های دو طرف به یکدیگر نزدیک است.

 در دیدار نماینده ویژه چین در امور 
لبنان  و  اردن  سفرای  با  خاورمیانه 
آتش بس  لزوم  بر  طرفین  پکن،  در 
در  چین  فعال تر  نقش  و  فوری 
تاکید  منطقه ای  تنش های  کاهش 

کردند.
جای جون نماینده ویژه دولت چین 
در امور خاورمیانه در دیدار با حسام 
اردن  میلیا جبور سفرای  الحسینی و 
و لبنان در پکن، اظهار داشت: پکن 
دنبال  را  منطقه  اوضاع  شدت  به 
که  اقداماتی  هرگونه  با  و  می کند 
ارضی  تمامیت  و  امنیت  حاکمیت، 
تشدید  به  و  کند  نقض  را  لبنان 
بحران ها  گسترش  و  درگیری ها 
بیان  با  است.وی  مخالف  بیانجامد، 
شورای   ۱۷۰۱ شماره  قطعنامه  اینکه 
اجرا شود،  به طور کامل  باید  امنیت 
نتیجه  منطقه  اوضاع  تشدید  افزود: 

و  است  غزه  به  اسرائیل  حملات 
به  رسیدن  هم اکنون  اصلی  اولویت 
غزه،  در  دائمی  و  کامل  آتش بس 
آزادی تمامی گروگان ها و اطمینان 

از رسیدن کمک های انسانی است.
خاطرنشان  چینی  دیپلمات  این 
کرد که تنها راه حل سیاسی مسئله 

فلسطین راه حل دو کشوری است.
چین  که  کرد  تاکید  جون  جای 
تنش ها  بیشتر  تشدید  به  تمایلی 
نقش  همچنان  و  ندارد  منطقه  در 
ایفا  تنش ها  برای کاهش  سازنده ای 

خواهد کرد.
لبنان در پکن نقش  سفرای اردن و 
به  منطقه ای،  بحران های  در  را  چین 
و  ستودند  غزه،  درگیری های  ویژه 
بزرگ تری  نقش  پکن  دارند  انتظار 
کاهش  و  آتش بس  پیشبرد  در 

تنش های منطقه ای ایفا کند.

رایزنی چین با لبنان و اردن برای 
برقراری آتش بس در خاورمیانه

شهردار شیراز در آیین جشنواره »مهر خدمت« شهرداری:

شهردار،  حضور  با  شیراز   شهرداری  خدمت«  »مهر  جشنواره  در 
خانواده  همچنین  و  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  جمعی  و  نایب رئیس 
بزرگ مدیریت شهری ضمن تقدیر از تلاش مدیران و کارکنان برتر 
در حوزه های مختلف بر قرارگیری این کلان شهر در سال های طلایی 

پیشرفت خود تأکید شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
در جشنواره »مهر خدمت« شهرداری شیراز شهردار شیراز در این آیین 
اظهار کرد: این کلان شهر در سال های طلایی توسعه خود قرار دارد و 
این موضوع شعار نیست؛ چراکه چند برابر شدن بودجه شهرداری در 
خدمات  حوزه های  تمامی  شبانه روزی  فعالیت های  مالی،  انضباط  سایه 
شهری و عمرانی، اجرای ده ها پروژه و ابرَ پروژه عمرانی و زیرساختی 
به صورت همزمان در تمام نقاط شهر، ۱۰ برابر شدن فعالیت های مبتنی 
بر توسعه سرانه های فرهنگ و هنر شهر، توسعه همزمان خطوط مترو، 
همه و همه در سایه تلاش، همدلی و همراهی خانواده بزرگ مدیریت 

شهری میسر شده است.
محمدحسن اسدی تصریح کرد: شهرداری به عنوان خانه یک خانواده 
بزرگ، یک مفهوم مشترک را ایجاد می کند که شهرداری ورای تمام 

رسالت خود، یک فرهنگِ زیستی برای همه اعضای خود است.
از  بسیاری  منشأ  توانسته  شهری  مدیریت  امروز  اگر  اسدی؛  گفته  به 
تحولات شهری شود و در انجام رسالتی که بر عهده دارد موفق و ممتاز 
ظاهر شود و به اذعان بسیاری، چهره شهر را دگرگون کرده و فضیلتی 
به نام اعتماد عمومی و اجتماعی شهروندان را در کنار خود داشته باشد، 
توانسته  فرهنگی  و  عمرانی  شهری،  خدمات  عرصه های  تمام  در  اگر 
حرف های تازه ای برای گفتن داشته باشد و حس ارزشمند بودن را به 
شهروندان دهد و به سهم خود کیفیت زندگی را بالا ببرد و اگر جهانیان 
شهرداری شیراز را متولی اصلی بسیاری از رویدادها از جمله پایتخت 
عضو  آسیایی،  شهرهای  زیست محیطی  پایتخت  دستی،  صنایع  جهانی 
هیئت مدیره شهرهای تاریخی جهان و نامزد ده ها عنوان جهانی دیگر 

می دانند، بدانید که راهمان را درست طی کرده ایم.
وی با بیان اینکه تمام اقدامات در رساندن شیراز به جایگاه واقعی خود 
ادامه دارد، افزود: این موضوع باعث شده است این کلان شهر روزبه روز، 
پایدارتر،   زیست پذیرتر،  تمیزتر،  سبزتر،  ایمن تر،  توسعه یافته تر، 

مفرح تر، پرنشاط تر و امیدوارتر برای زندگی باشد.
شهردار شیراز با بیان اینکه امروز این کلان شهر بر قله افتخار ایستاده 
و  نهضت خدمات رسانی  از  نوینی  فصل  آستانه  در  اضافه کرد:  است، 

امیدآفرینی هستیم.
وی با اشاره به فعالیت های دیپلماسی شهری درراستای جذب و استفاده 
پروژه های  اجرای  از  خارجی  و  داخلی  سرمایه گذاری  فرصت های  از 

بوستان  در  گردشگری  زیرساخت های  تقویت  و  سرمایه گذاری 
کوهستانی دراک ابراز خرسندی کرد.

اسدی همچنین با بیان اینکه از تمام فرصت های قانونی برای بهبود وضع 
معیشت و رفاه خانواده بزرگ شهرداری شیراز استفاده می کنم، گفت: 
در دو سال اخیر اقدامات خوبی در زمینه پرداخت نظام مند حقوق، بیمه، 

بازنشستگی و افزایش سرانه رفاهیات انجام شده است.
 نایب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز نیز با تأکید بر اهمیت وجدان 
کاری در بین کارکنان شهرداری، خواستار ارتقای سطح خدمت رسانی 

به شهروندان شد.
محمدتقی تذروی با اشاره به تلاش های شبانه روزی کارکنان شهرداری 
شیراز از زحمات آنها قدردانی کرد و گفت: ما باید حقیقتاً از ۱۳ هزار 

نیروی شهرداری تقدیر می کردیم، اما وسع ما اندک است.
سایر  برای  الگویی  باید  شهرداری  برتر  کارکنان  اینکه  بیان  با  وی 
همکاران خود باشند، بر اهمیت انتخاب دقیق افراد برتر در این جشنواره 

تاکید کرد.
که  موضوع  این  بر  تأکید  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  نایب رئیس 
کارکنان شهرداری باید خود را در خدمت مردم بدانند، از آنها خواست 

تا با نگاهی مثبت و امیدوارانه به حل مشکلات شهروندان بپردازند.
و  کرد  تاکید  شهروندان  با  مؤثر  ارتباط  اهمیت  بر  همچنین  تذروی 
با همین  باید  به مردم هم  ارباب رجوع ما هستند و نگاه  گفت: مردم 

دیدگاه باشد.
به  مشکلات  برای حل  تا  شیراز خواست  از کارکنان شهرداری   وی 

دنبال راهکار باشند.
در  شیراز  شهرداری  کارکنان  و  مدیران  معاونین،  گزارش؛  بنابراین 
این آیین طی لوحی از محمدحسن اسدی شهردار این کلان شهر تقدیر 

کردند.
گفتنی است؛ در آیین نهمین جشنواره مهر خدمت به ترتیب از ۱۴ نفر 
به عنوان مدیر برتر و حوزه برتر و همچنین ۳۶۷ نفر از کارکنان که در 

عملکرد سال ۱۴۰۲ مورد ارزشیابی قرارگرفته بودند، تقدیر شد.

یک مقام مسئول:

مشترکان بسیار پرمصرف باید بهای برق 
را غیریارانه ای پرداخت کنند

مشتریان  و  انرژی  امور  مدیرکل 
صنعت برق گفت: مشترکان بسیار 
مصرفی  برق  بهای  باید  پرمصرف 
غیریارانه ای  صورت  به  را  خود 

پرداخت کنند.
مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
امور  مدیرکل  یاقوتی،  عبدالامیر 
برق  صنعت  مشتریان  و  انرژی 
از ماه های  اینکه  به  با توجه  گفت: 
شده ایم،  خارج  تابستان  گرم 
به  برق  مصرف  در  باید  مشترکان 
نظر  در  با  و  کرده  توجه  مهم  این 
گرفتن این نکته که الگوی مصرف 
کیلووات   ۳۰۰ از  عادی  مناطق  در 
یافته،  کاهش  کیلووات   ۲۰۰ به 
گونه ای  به  را  خود  برق  مصرف 
قبض های  با  تا  کرده  مدیریت 

سنگین مواجه نشوند.
که  مشترکانی  کرد:  تاکید  وی 
می کنند  رعایت  را  مصرف  الگوی 
برخوردار  انرژی  یارانه  حداکثر  از 
این  برق  قبض های  و  می شوند 
از  کمتر  معمول  طور  به  مشترکان 
۵۰ هزار تومان خواهد بود، اما برای 
برابر   ۲.۵ که  پرمصرفی  مشترکان 
کنند،  مصرف  برق  الگو  از  بالاتر 
قبض های میلیونی صادر خواهد شد 

را  خود  مصرفی  برق  بهای  باید  و 
غیریارانه ای پرداخت کنند.

مشتریان  و  انرژی  امور  مدیرکل 
صنعت برق تصریح کرد: مشترکان 
بسیار پرمصرف باید به فکر تأمین 
برق خود از طریق خرید از تابلو سبز 
و یا استفاده از پنل های خورشیدی 
ذخیره سازها  از  استفاده  نیز   و 

باشند.
اینکه  بیان  با  ادامه  در  یاقوتی 
در  که  مشترکانی  برق  قبض 
رعایت  را  مصرف  الگوی  تابستان 
هم  کمتر  است  ممکن  می کردند، 
باشد، اظهار کرد: هوا رو به خنکی 
و سردی می رود و بالطبع تجهیزات 
گرمایشی وارد مدار می شوند، از این 
گرمایشی  تجهیزات  از  استفاده  رو 
میزان  در  زیادی  بسیار  تأثیر  برقی 
به  را  آن  و  گذاشته  برق  مصرف 

شدت افزایش می دهد.
کرد:  تاکید  زمینه  همین  در  وی 
درست  استفاده  در  باید  مشترکان 
علاوه  گرمایشی  سیستم های  از 
هزینه  افزایش  از  جلوگیری  بر 
هم  گاز  مصرف  در  مصرفی،  برق 
نیز  زمستان  تا  کنند  صرفه جویی 

بدون مشکل سپری شود.

در  جمهور  رئیس  راهبردی  معاون 
مدنی  فعالان جامعه  و  نخبگان  جمع 
است  درست  گفت:  اصفهان  استان 
که گروه پایداری امروز می خواهند 
هزار  یا  کنند  زندان  و  عزل  را  من 
هم  آنها  اما  دهند،  انجام  دیگر  کار 
باید  و  این کشور هستند  از  جزوی 

با آن ها هم ساخت.
به گزارش ایلنا، محمد جواد ظریف 
جامعه  اعضای  و  نخبگان  جمع  در 
مدنی استان اصفهان، اظهار کرد: به 
عنوان فردی که حدود ۴۰ سال در 
این کشور مسئولیت داشته ام، این را 
می گویم در معاونت راهبردی قصد 
داریم بپذیریم که هم اشتباه کرده ایم 
را  پاسخ ها  همه  دولت  در  هم  و 

نداریم.
وی خطاب به فعالان مدنی و نخبگان 
استان اصفهان تصریح کرد:  در حکم 
رئیس جمهور آمده که در معاونت 
راهبردی باید حلقه وصل بین دولت 
اتاق های  و  باشیم  مدنی  جامعه  و 
فکر استانی ما هم این وظیفه را در 
استان ها به عهده خواهند داشت. شما 
هم که در آینده عضو اتاق های فکر 
این  است  قرار  بود،  خواهید  استانی 
انجام  استاندار  و  ما  بین  را  وظیفه 

دهید.
انتصاب  به  جمهور  رئیس  معاون 
اشاره  نیز  اصفهان  جدید  استاندار 
از  را  جدید  استاندار  گفت:  و  کرد 
این استاندار نماینده  بدانیم.  خودمان 
دولت پزشکیان است و نماینده یک 
عنوان  به  من  و  نیست  خاص  قشر 
را  ایشان  است  سال   ۲۰ که  کسی 

می شناسم، این را می گویم.
وی ادامه داد: در مورد مفهومی که 
وفاق  درباره  ما  دوستان  از  برخی 
دارند، من هم نکاتی دارم و باید در 
این زمینه گفتگو کنیم. ما همه باید 
عادت کنیم که همه را تحمل کنیم 
کنند،  عادت  بیشتر  باید  آن ها  البته 
چون این عادت را ندارند ولی ما به 

زور هم که شده عادت کرده ایم.
وفاق  ضرورت  بر  تأکید  با  ظریف 
بین همه گروه ها برای پیشبرد امور 
است  درست  کرد:  تصریح  کشور، 
که گروه پایداری امروز می خواهند 
هزار  یا  کنند  زندان  و  عزل  را  من 
هم  آنها  اما  دهند،  انجام  دیگر  کار 
باید  و  این کشور هستند  از  جزوی 

با آن ها هم ساخت.
جمهور  رئیس  راهبردی  معاون 
مهاجرت  از  می خواهیم  اگر  افزود:  
را  آینده  کنیم،  جلوگیری  جوانان 
بسازیم، باید امید ایجاد کنیم اما این 
نیست.  گفتن  دروغ  معنای  به  امید 
می سازد  را  دیگران  رفتار  ما،  رفتار 
و باید بپذیریم که می توانیم آدم های 
دیگر را تغییر دهیم. باید با واقعیت 
زندگی کنیم نه آرزو. ما نباید جلوی 
آینده  جلوی  می خواهند  که  کسانی 
شکست  و  بیاوریم  کم  بگیرند،  را 

بخوریم.
متین  دکتر  جلسه  این  ابتدای  در 
اجتماعی  معاون  رمضان خواه، 
راهبردی  معاونت  استان های  و 
مجموعه ای  گفت:  ریاست جمهوری 
در  استانی  فکر  اتاق های  عنوان  با 
خواهد  تشکیل  راهبردی  معاونت 
شد. این مجموعه از قبل وجود داشته 
این  در  که  است  این  ما  تأکید  و 
دوره با تکیه بر مساله محوری کار 

را پیگیری کنیم.
مترجم  حضور  به  همچنین  وی 
کرد  اشاره  جلسه  این  در  ناشنوایان 
و گفت: یکی از نکات مورد توجه 
جلسات  همه  در  که  است  این 
معاونت  جمله  از  و  دولت  عمومی 
جلسه  از  استفاده  امکان  راهبردی، 
افراد  ویژه  به  مخاطبان  همه  برای 
دارای معلولیت فراهم باشد و در این 
ناشنوایان  از  تعدادی  که  نیز  جلسه 
دکتر جلال زاده  خانم  دارند،  حضور 
عهده گرفته  به  را  این کار  زحمت 

است.

ظریف در جمع نخبگان و فعالان مدنی اصفهان:

پایداری می خواهد مرا عزل کند اما باید 
عادت کنیم که همه را تحمل کنیم

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

درخشش کارکنان شرکت آبفا فارس 
در مسابقات قرآن وزارت نیرو 

با کسب ۵ مقام برتر

پانزدهمین  استانی  مرحله  نتایج   
نماز  و  قرآن  مسابقات  از  دوره 
آب  صنعت  همسران  و  کارکنان 
و  مشخص  فارس  استان  برق  و 
فارس  آبفا  شرکت  کارکنان 
سوم،  تا  اول  مقام   ۵ کسب  با 
درخشش کم نظیری در این دوره 

از مسابقات داشتند. 
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
آبفا  شرکت  عمومی  روابط  از 
رشته  در  گلناری  فاطمه  فارس 
حسین  و  خواهران  تحقیق  قرائت 
تحقیق  قرائت  رشته  در  صبری 
حمیدرضا  اول؛  مقام  برادران 
تحقیق  قرائت  رشته  در  مصدقی 
مجاب  صفورا  دوم؛  مقام  برادران 
نهج  و  قرآن  تفسیر  رشته  در 
البلاغه و حسین سمیع پور در رشته 
کسب  را  سوم  مقام  ترتیل   قرائت 

نمودند. 

گفتنی است، این دوره از مسابقات 
در رشته های قرائت تحقیق، قرائت 
ترتیل، احکام نماز، حفظ موضوعی، 
با  البلاغه  نهج  و  قرآن  تفسیر 
کارکنان،  از  نفر   ۴۹۵ حضور 
در  همکاران  فرزندان  و  همسران 
مجتمع آموزشی و پژوهشی آب و 
برق فارس برگزار شد و تعداد ۶۱ 
تن از همکاران شرکت آبفا استان 
فارس در این دوره از مسابقات با 
رقابت  به  شرکت کنندگان  دیگر 

پرداختند.

عبدالوحید فیاضی عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس گفت: 
باید فقر را مهار کنیم، چون تعداد بازماندگان از تحصیل نگران کننده 

است.
به گزارش رویداد ۲۴، عبدالوحید فیاضی عضو کمیسیون آموزش و 
تحقیقات مجلس شورای اسلامی درباره کاهش حدود ۱۱۰ هزار نفری 
دانش آموزان پایه اول ابتدایی گفت: بازماندن از تحصیل یک آسیب 
در حوزه آموزش و پرورش است که در سال های مختلف بوده منتها 

در طول این ۱۰ الی ۱۵ سال اخیر به نوعی کم و مهار شده است.
وی اظهار کرد: سیاست های خوبی اجرا شده که بازماندن از تحصیل 
را مهار کرده، اما متاسفانه بعد از کرونا یک مقداری میل به تحصیل 
کمتر شده بود و بعد شکاف طبقاتی و افزایش فقر یک نوع مشکل را 
در آموزش و پرورش ایجاد کرده و این وزارتخانه دچار یک مشکل 

جدیدی تحت عنوان بازمانده از تحصیل شده است.
نماینده مردم نور و محمودآباد در مجلس بیان کرد: فقر اقتصادی و 
کاستی هایی که در حوزه فرهنگی ممکن است وجود داشته باشد منجر 
به بازماندن از تحصیل شده است حالا باید دید که در کدام بخش و 
کدام مناطق این اتفاق افتاده است البته به نظر می رسد مناطق دوردست 
که با کمبود نیروی انسانی مواجه هستند دچار این مشکل باشند، چون 
دیدم که یک روستا را به عنوان روستای مرکزی می گذارند و به اهالی 

چند روستا می گویند برای تحصیل به آنجا بروند، اما، چون مردم میل 
ندارند به آن روستا بروند که دلیلش یا بی پولی است و یا هر دلیل 
دیگری مانع از تحصیل فرزندانشان می شود لذا می توانیم بگوییم فقر 

پایه اصلی بازماندن از تحصیل است که ما الان با آن مواجه هستیم.
فیاضی تصریح کرد: باید فقر را مهار کنیم، چون تعداد بازماندگان از 

تحصیل نگران کننده است.
وی گفت: ما نهضت سوادآموزی را داریم که می خواهد با بزرگسالان 
از  بازماندن  همه  این  داشتن  لذا  ندارد  دانش آموز  الان  اما  کند،  کار 

تحصیل جای نگرانی دارد.

سرپرست شهرداری منطقه دو شیراز خبرداد؛

پلمب کلیه انبارهای ضایعاتی 
در سطح منطقه دو 

دو  منطقه  شهرداری  سرپرست 
انبارهای  کلیه  گفت:  شیراز 
طی  دو  منطقه  سطح  در  ضایعاتی 
و  می شود  پلمب  آینده  روزهای 
منطقه  شهرداری  بخش های  تمامی 
دو به صورت ویژه برای رسیدگی 

به این موضوع بسیج شده اند.
نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع   
منطقه  روابط عمومی شهرداری  از 
انبارهای  ساماندهی  جلسه  دو، 
حضور  با  منطقه  سطح  ضایعاتی 
دو،  منطقه  شهرداری  سرپرست 
پسماند  مدیریت  سازمان  نماینده 
و نماینده سازمان مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شهرداری 
و  شهری  خدمات  معاون  شیراز، 
دفتر  در  منطقه  تخلفات  مسئول 

مدیریت منطقه برگزار شد.
دو  منطقه  شهرداری  سرپرست 
منظور  به  راسخ  عزم  از  شیراز 
رسیدگی به چالش های شهری خبر 
داد و جلب رضایتمندی شهروندان 
را از اهداف اصلی مدیریت شهری 

دانست.
بر  تاکید  با  فطرت  پاک  کمال 
تحقق  و  پیشرفت  موضوع  این 
و  همدلی  سایه  در  بزرگ  اهداف 
اظهار  می شود،  محقق  افزایی  هم 
انبارهای  به  رسیدگی  داشت: 
مهم  درخواست های  از  ضایعاتی 
صورت  به  که  است  شهروندان 
قرار  منطقه  کار  دستور  در  ویژه 

گرفته است.
کلیه  که  خبر  این  اعلام  با  وی 
منطقه  در سطح  انبارهای ضایعاتی 
پلمب  آینده  روزهای  طی  دو 
تمامی  داشت:  اظهار  می شود، 

به  دو  منطقه  شهرداری  بخش های 
صورت ویژه برای رسیدگی به این 

موضوع بسیج شده اند.
به گفته این مقام مسئول، در سطح 
جمع  انبار   ۶۰ تعداد  دو  منطقه 
آوری ضایعات بدون مجوز مشغول 
فعالیت هستند که مشکلاتی را در 
ترافیک،  سلامت،  بهداشت،  زمینه 
ناامنی، آسیب های اجتماعی و غیره 
بوجود آورده و چشم انداز شهری 

را مخدوش ساخته اند.
دو  منطقه  شهرداری  سرپرست 
منظور  به  دادستانی  همکاری  از 
قدردانی  موضوع  این  به  رسیدگی 
راستای  در  داشت:  بیان  و  کرد 
دستگاه های  طرح،  این  اجرای 
میادین  سازمان  نظیر  مختلفی 
شهرداری  مشاغل  ساماندهی  و 
با  پسماند  مدیریت  سازمان  و 
همکاری  دو  منطقه  شهرداری 

نزدیکی دارند.
پایانی  بخش  در  فطرت  پاک 
و  شهردار  تاکید  بر  سخنانش 
مبنی  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
شهروندان  رضایتمندی  جلب  بر 
موازات  به  افزود:  و  کرد  تاکید 
عمرانی،  و  فرهنگی  فعالیت های 
ساماندهی  به  ویژه ای  نگاه 

چالش های شهری داریم.

رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت و امنیت غذایی اعلام کرد؛

رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت و امنیت غذایی ضمن تاکید بر 
مصرف و ترویج مصرف »نان کامل« و فواید آن برای سلامت آحاد 
جامعه، اظهار کرد: در حال حاضر ۱۰۳۰ نانوایی در کشور، نان کامل 

تولید می کنند.
دکتر محمداسماعیل مطلق در گفت وگو با ایسنا،  با بیان اینکه »نان 
کامل« از مصوبات »سند امنیت غذایی و تغذیه« است، اظهار کرد: 
نان  و  تدوین شده  تا ۱۴۱۱  سال های ۱۴۰۲  برای  غذایی  امنیت  سند 

کامل از مصوبات این سند است.
دارد  جوانه گندم  و  سبوس  که  است  نانی  کامل،  نان  وی،  گفته  به 
همکاری های  دلیل  به  کشور  نانوایی های  از  تعدادی  خوشبختانه،  و 
شکل گرفته میان بخش ها و مجموعه های مختلف مانند وزارتخانه های 
نان  نانوایی ها،  و  آرد  تولید  و جهاد کشاورزی، کارخانه های  کشور 

کامل عرضه می کنند.
وی درباره وضعیت تولید نان کامل گفت: ۱۲۰ کارخانه، آرد کامل 
 ۱۰۳۰ همچنین  می دهند.  قرار  نانوایی ها  اختیار  در  و  می کنند  تولید 
نانوایی در سطح کشور نان کامل پخته و عرضه می کنند. به دلیل اینکه 
نان کامل، سبوس و جوانه گندم دارد برای سلامت تمام آحاد جامعه از 
کودکان تا سالمندان مفید است. امیدوارم در مسیری گام برداریم که 

تمام نانوایی های کشور نان کامل تولید کنند.
توزیع شیر مدارس در سال جاری، مستلزم بودجه

رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت و امنیت غذایی همچنین درباره 
وضعیت توزیع شیر رایگان در مدارس در سال جاری نیز توضیح داد: 
وزرای بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و آموزش و پرورش در 

نامه هایی جداگانه به سازمان برنامه و بودجه، خواهان تخصیص بودجه 
برای توزیع شیر رایگان در مدارس هستند.

وی افزود: سال گذشته، شیر رایگان دو روز در هر هفته در ۶۲ هزار 
بودجه،  و  برنامه  سازمان  که  امیدوارم  می شد.  توزیع  ابتدایی  مدرسه 
بودجه مورد نیاز توزیع شیر مدارس را تامین کند تا بتوانیم شیر رایگان 

را در ۶۲ هزار مدرسه توزیع کنیم.
برای  بودجه  تخصیص  موضوع  بهداشت،  وزارت  داد:  ادامه  مطلق 
تاکید  به  توجه  با  امیدوارم  می کند.  پیگیری  را  مدارس  شیر  توزیع 
با  دکتر پزشکیان و پیگیری های وزیر بهداشت، توزیع شیر مدارس 

همکاری همه جانبه در سال جاری اجرا شود.
اعتبار  درباره  غذایی  امنیت  و  سلامت  عالی  شورای  دبیرخانه  رئیس 
توزیع شیر در مدارس گفت: خوشبختانه، بودجه نشان دار برای توزیع 
شیر رایگان در مدارس برای سال آتی در نظر گرفته شده اما توزیع 

شیر در سال جاری به بودجه نیاز دارد.


